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De fractie heeft de volgende vragen:

Het CDA staat voor de buurthuizen. Deze zijn namelijk van groot belang voor de leefbaarheid binnen 
de wijk. Een buurthuis draagt niet alleen bij aan verbinding tussen mensen en de sociale contacten, 
maar ook aan het verenigingsleven. Vanuit onze visie hebben we daarom op 26 januari 2017 de motie 
‘voorkomen sluiting buurthuizen’ mede ingediend. Voor de continuïteit van de buurthuizen zijn stabiele 
inkomsten nodig evenals beperkte uitgaven. Wat betreft de subsidies voor de buurthuizen zal er een 
wijziging komen in de verdeelsleutel. Deze zal meer gebaseerd worden op de activiteiten van het 
buurthuis in plaats van de 30.000 vaste voet + extra voor de totale oppervlakte en bezetting. Wat 
betreft de uitgaven zullen de energiekosten voor ieder buurthuis mogelijkerwijs stijgen door verhoging 
van de energiebelasting in de komende jaren.

Juist de balans tussen de inkomsten en de uitgaven zorgen voor een stabiel toekomstplan van onze 
buurthuizen. Om deze reden is het raadsvoorstel duurzaamheidsmaatregelen buurthuizen, sport- en 
scoutingsaccommodaties aangenomen op 26 juni 2018, waarbij geld wordt vrijgemaakt om de 
buurthuizen in onze gemeente te verduurzamen. Uitgesloten in dit raadsvoorstel waren de 2 
buurthuizen waarvan de panden in gemeentebezit zijn: De Geerhoek en de Wieken.

Voor het gemeentelijk vastgoed, waaronder deze 2 buurthuizen vallen, zou een apart 
duurzaamheidsplan worden opgesteld.

Het CDA heeft hierover de volgende vragen.

Vraag 1a

Kunt u toelichten in welke fase dit genoemde duurzaamheidsplan verkeert en wanneer dit 
duurzaamheidsplan aan de gemeenteraad wordt gepresenteerd? Zo ja, graag een tijdspad. Zo nee, 
waarom niet?

Vraag 1b

Kunt u hierbij specifiek ingaan op de duurzaamheidsmaatregelen die uitgevoerd zullen worden in 
bovengenoemde buurthuizen en welke financiële gevolgen hierbij verwacht worden aangaande de 
energiekosten? Zo ja, kunt u hierbij een overzicht verschaffen? Zo nee, waarom niet?

Vraag 2

Ziet u mogelijkheden om deze duurzaamheidsmaatregelen bij de Geerhoek in Wouw mogelijk te 
koppelen aan de verdere ontwikkeling van gebied Geerhoek/Kloosterstraat? Zo ja, op welke termijn 



ziet u dan mogelijkheden voor de verduurzaming van dit pand in het gehele tijdspad ‘ruimtelijke 
ontwikkeling gebied Geerhoek/Kloosterstraat’? Zo nee, waarom niet?

Het CDA is daarbij van mening dat het financiële voordeel dat behaald kan worden op de 
energiekosten van de buurthuizen door verduurzaming van de gebouwen ook geïnvesteerd moet 
worden in de toekomstige continuïteit van de buurthuizen. Veel buurthuizen hebben namelijk al 
moeite met de begroting sluitend te krijgen en een verlichting van de lasten kan de buurthuizen juist 
financiële ruimte geven (mits de toekomstige subsidieverdeelsleutel niet een gat in de begroting van 
de buurthuizen veroorzaakt).

Vraag 3

Ziet de wethouder, net als het CDA, de noodzakelijkheid om de besparingen op de energiekosten na 
verduurzaming van onze buurthuizen te goed te laten komen aan buurthuisbesturen die moeilijkheden 
hebben met het krijgen van een sluitende begroting? Zo ja, kunt u ons vertellen voor welke 
buurthuizen dit dan een mogelijkheid kan/zal zijn en op welke termijn? Zo nee, waarom niet?

Namens de fractie van CDA, 

Roger van Nassau

Robert Breedveld

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1a. Het Duurzaamheidsplan zal in het eerste kwartaal van 2020 gereed zijn. Aansluitend zal in het 
tweede kwartaal van 2020 de uitvoering van het plan starten. 

1b. De specifieke duurzaamheidsmaatregelen en financiële gevolgen zullen na afronding van het 
duurzaamheidsplan duidelijk zijn. Deze informatie zal u te zijner tijd worden toegezonden. 

2. Ja wij zien zeker de mogelijkheden om duurzaamheidsplannen bij de Geerhoek te koppelen aan de 
verdere ontwikkeling van het gebied. Het tijdpad van de gebiedsontwikkeling is nog niet volledig 
uitgekristalliseerd. Daarom kan nu nog niet vermeld worden hoe de verduurzaming van het pand in de 
totale planning van de ruimtelijke ontwikkeling een plek krijgt. 

3. De verduurzaming van de buurthuizen zullen besparingen opleveren waar zij profijt van zullen 
hebben. 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Inge Raaijmakers,

wethouder


